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PROTOKÓŁ 0012.10.9.2023 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
w dniu 19 października 2023 roku  

 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130A Urzędu Miasta 

Czas posiedzenia: 14.00 – 14.45 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                     
z załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia  
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Podatki i opłaty lokalne: 

 
 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2024 rok, 
 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2024 rok, 
 Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój 

opłaty targowej oraz określenia wysokości dziennych stawek opłaty 
targowej, określenia sposobu jej poboru i wyznaczenia inkasenta na terenie 
miasta Jastrzębie-Zdrój oraz zwolnienia z opłaty targowej niektórych 
rodzajów sprzedaż, 
 

4. Sprawy bieżące: 
 Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój podjętych 

w III kwartale 2023 r.  
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2023 rok, 
 Zażalenie osoby fizycznej do SKO, 

5. Wolne głosy i wnioski 
6. Przyjęcie protokołu z dnia 21 września 2023 r.  
7. Zakończenie posiedzenia  

 

Ad. 1 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej 
Matusiak. Powitał przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych 
gości.  
 
Ad. 2 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad.3 

Podatki i opłaty lokalne: 
 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości na 
terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2024 rok, 

 
 

Wyjaśnień do  przedstawionego projektu uchwały udzieliła Naczelnik Wydziału 
Podatków i Opłat – Aleksandra Strzemecka. Proponuje się przyjęcie maksymalnych 
stawek podatku. W przypadku dwóch stawek są one niższe niż maksymalne 
zakładane. Jeżeli przyjmiemy maksymalne stawki to miasto uzyska dochody 
wyższe niż w bieżącym roku o 6 mln. 300 tys. zł.  
 

Andrzej Matusiak 
 - Proszę Państwa to jest 6 mln. zł wyciągnięte z kieszeni mieszkańców. Najbardziej 
odczują podwyżkę osoby, które mają domki prywatne. W spółdzielniach 
mieszkaniowych dużo osób nie płaci czynszów w związku z tym spółdzielnia 
pokrywa te koszty a przy podwyżce podatków dojdą dodatkowe koszty. Jest to 
zbyt duża i drastyczna podwyżka dla wszystkich. Powinniśmy pozostawić podatki 
na poziomie zeszłego roku.  
 
Aleksandra Strzemecka 
 - Najwyższe podatki do budżetu miasta wpływają od osób prawnych 
(przedsiębiorców).  
 
Roman Foksowicz 
 - To jest 6 mln. zł więcej do budżetu miasta. Składane są wnioski do budżetu 
miasta dotyczące remontów, modernizacji dróg, ulic, chodników. Przy 
zmniejszających się dochodach z PIT-u i CIT-u szukamy dochodów w innych 
miejscach m.in. w podwyżce podatków. Podwyżka rekomendowana jest przez 
Ministerstwo Finansów. Kwota 6 mln. zł nie zastąpi nam wszystkich braków jakie 
mamy ze względu na zmniejszające się wpływy do budżetu miasta ale zawsze jest 
to kwota, która pomoże spiąć budżet.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Z tego co się orientuje to jakikolwiek prace remontowe na terenie miasta 
wykonują firmy zewnętrzne a nie firmy z naszego miasta, które płacą podatki  
w naszym mieście.   
 
Roman Foksowicz 
 - Bardziej przedsiębiorców dotykają podwyżki płacy minimalnej i składki ZUS. Ma 
to duże odzwierciedlenie na działalność przedsiębiorców. Przetargi są dla każdego. 
Kto chce może złożyć swoją ofertę. Obowiązują zamówienia publiczne. Dużo 
jastrzębskich firm startuje w przetargach i je wygrywa. Wybierane są oferty, które 
są najkorzystniejsze. Dotychczas nie zarzucono nam, że przetargi są źle 
prowadzone. Kontrole nie wykazały żadnych nieprawidłowości. Jeżeli chcą 
jastrzębskie firmy startować do przetargu to zapraszamy i chętnie chcielibyśmy, 
żeby firmy startowały tylko problem jest w tym, że nie startują.  
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 2, wstrzymujących się – 1 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2024 rok, 

Wyjaśnień do  przedstawionego projektu uchwały udzieliła Naczelnik Wydziału 
Podatków i Opłat – Aleksandra Strzemecka. Proponuje się podniesienie stawek  
o wskaźnik inflacji tj. 15 %. Stawki nie są stawkami maksymalnymi. Dochód 
miasta będzie większy o 1 mln. 300 tys. zł 
 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 2, wstrzymujących się – 1 
 

 Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój 
opłaty targowej oraz określenia wysokości dziennych stawek opłaty 
targowej, określenia sposobu jej poboru i wyznaczenia inkasenta na terenie 
miasta Jastrzębie-Zdrój oraz zwolnienia z opłaty targowej niektórych 
rodzajów sprzedaż, 

Wyjaśnień do  przedstawionego projektu uchwały udzielił Dyrektor Jastrzębskiego 
Zakładu Komunalnego–Marek Krakowski. Proponuje się podnieść opłaty  
o wskaźnik 6,6%.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 2, wstrzymujących się – 1 
 
Ad.4 
Sprawy bieżące: 

 
 Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój podjętych 

w III kwartale 2023 r.  
 
Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z realizacji uchwał i przyjęła do 
wiadomości.  

 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2023 rok, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Zastępca Prezydenta 
Miasta – Roman Foksowicz.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
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 Zażalenie osoby fizycznej do SKO, 
 
Komisja zapoznała się z zażaleniem. Przewodniczący Komisji poprosił mecenasa 
osoby fizycznej o przygotowanie informacji – Co Rada Miasta bądź Pani Prezydent 
może zrobić w sytuacji osoby fizycznej i wówczas Komisja pochyli się nad tematem.  
Ad. 5 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Komisja ustaliła terminy posiedzeń zespołów kontrolnych w sprawie rozpoczętych 
kontroli Komisji Rewizyjnej. 
 
Ad. 6 
 
Przyjęcie protokołu z dnia 21 września 2023 r.  
 
Protokół został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad. 7 
 
Zakończenie posiedzenia  
 
Przewodniczący Komisji Andrzej Matusiak podziękował wszystkim za przybycie po 
czym zakończył posiedzenie.  
 
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji  
Monika Dulewicz      Andrzej Matusiak  
 
 
 
  
 
 
 

 


